



## Editor

Klaus Kietzmann

Tel. 0611/89 06 14 8

e-mail: [editor@eaasdc.de](mailto:editor@eaasdc.de)

### Dear Bulletin readers,

The Darmstompers invite you ALL to come to the Fall Round Up in Darmstadt. The programme you will see usually in the middle of this Bulletin issue.

\*

Several motions reached us for voting at the membership meeting. Therefore please pay attention to the invitation to the membership meeting. You will find the agenda on page 10.

A hint for all participants at the **membership meeting**: take this Bulletin with you to the meeting. Then you will easily find the agenda and on the following pages all documents for the topics on the agenda.

\*

The official part in this issue is very large. Therefore not every letter which reached me before the deadline found space in the current issue.

\*

17 years after my graduation I got my last (104<sup>th</sup>) sign in my (first) friendship book. Now I'm allowed to wear the black-gold friendship badge.

\*

See you soon in Darmstadt, both at the membership meeting and in a square or Round Dance circle.

### Liebe Leserinnen und Leser,

Die Darmstompers laden Euch ALLE zum Fall Round Up nach Darmstadt ein. Das Programm findet Ihr wieder auf den Mittelseiten dieser Bulletin-Ausgabe.

\*

Einige Anträge zur Abstimmung bei der Mitgliederversammlung sind bei uns eingetroffen. Daher möchte ich eure Aufmerksamkeit auf die Einladung zur Mitgliederversammlung lenken. Die Tagesordnung findet Ihr auf Seite 10.

Tipp für alle Teilnehmer am **Membership Meeting**: Nehmt dieses Bulletin mit zum Meeting. Dann habt Ihr die Tagesordnung und auf den folgenden Seiten alle Unterlagen für die Tagesordnungspunkte griffbereit!

\*

In dieser Bulletinausgabe gibt es einen sehr umfangreichen offiziellen Teil. Daher fand nicht jeder Leserbrief, der rechtzeitig vor dem Redaktionsschluss bei mir eintraf, auch Platz im aktuellen Bulletin.

\*

17 Jahre nach meiner Graduation habe ich es endlich geschafft und die letzte (104.) Unterschrift in meinem (ersten) Friendship Book erhalten. Nun darf ich das schwarz-goldene Friendship Badge tragen.

\*

Bis bald in Darmstadt bei der Mitgliederversammlung und in einem Square oder einem Round Dance circle.

*Klaus*

Klaus Kietzmann  
EAASDC Bulletin Editor